

# Referat af bestyrelsesmøde 16-01-17 kl.19

---

Tilstede: Lars, Tommy, Allan, Hanne, Lene, Birgitte, Tonny, Steen og Maj-Britt

Afbud: Anne-Mette

Referent: Maj-Britt

## **Breddeansvarlig (15 min)**

Ad 1.: Bortfalder

## **Sportschef ( 15 min)**

Ad 2: En K1-svømmer er stoppet. K1 er sårbar så Mads er gået i tænkeboks angående struktur for klubben. Hvilken retning skal klubben i?

Konkurrenceudvalget kommer med retningslinjer/struktur ud fra oplæg fra Mads.

Lars Bo har været indover og har vejledt konkurrenceudvalget om, hvilken klub Odder Svømmeklub er.

OS blev i 3. division for DM hold.

AGF og Esbjerg kommer her lørdag d. 28/1.

Træningslejren har mulighed for at tage Michael Hinge med. Vedtaget.

## **Godkendelse af referat + opfølgningspunkter fra sidste møde (10 min)**

Ad. 3: Referat er godkendt.

## **Nyt fra formand og kasserer og div. udvalg (60 min)**

Ad. 4:

Formand: Klaus overtager Aqua camp.

Tonny, Mads & Lars til møde i Herning med Dansk Svømmeunion. Ønsker OS at deltage i konceptet omkring ny sportslig strategi skal OS melde tilbage til DS 1. marts.

Møde med Spektrum ang. 2020 plan. Svømmehallen er højt prioriteret ift renovering.

Møde på kommunen ang. flygtninge og svømning. Nyt møde midt februar. Ideudveksling.

Tavshedspligt som bestyrelsesmedlem. Orientering til bestyrelsen.

Kasserer: Budgettet er ikke klart. Steen indkalder til telefonmøde og evt. personligt møde.

Svømmeskoleudvalg: Ny sæson og trænersituation. Alle hold i forårssæsonen består. Aqua Camp kører. I opstartsugen skal et bestyrelsesmedlem være til stede. Rådighedsbegrænsning. Julie og et bestyrelsesmedlem fra kl. 15. 30 – 18?

Træner har kommenteret svømmemærker på uhensigtsmæssig og negativ måde. Social medie politik.

Infouge for forældre i opstartuge 6.

Workshop omkring oprykning for svømmeskolen.

K- udvalg: Møde med Lars Bo var meget produktivt. Udsolgt til Spektrum Odder Cup 17. – 19. marts. Ca 300 svømmere, ca. 150 overnattende svømmere, ca 2100 starter.

Personaleudvalg: Mangel på opbevaring af data. Hvor skal data være? Klubmodul. Steen laver pp omkring brug af klubmodul.

Aktivitetsudvalg: Julefrokost afviklet. Budget overholdt. Aktiviteter til Fuerteventura. Bobler/Talent/medley II overnatning på Rudehøj Efterskole d. 3. – 4. marts.

### **Breddeansvarlig (30 min)**

Ad. 5: Vi skal være meget klare på krav til svømmeskoleleder. Personale- og svømmeskoleudvalget arbejder ud fra den eksisterende kontrakt og retter den til.

### **Sponsorstøtte til enkle svømmere (15 min)**

Ad. 6: Lige nu er det ikke muligt at svømmerne sponsoreres enkeltvis. Det bliver det heller ikke fremover. Enstemmigt vedtaget.

### **Løn til formand. (Jeg forlader mødet her)**

Ad. 7: Vi er enige om, at formandens store arbejde skal anerkendes og på en eller anden måde ”belønnes”. Vi undersøger muligheden og skattereglerne omkring oprettelse af en fond. Øvre rammen for skattefri godtgørelse er 5700,-.

Forslaget stilles til generalforsamlingen. Steen laver vedtægtsændring.

### **Evt. (10 min)**

- Lukket trailer (til lille kørekort) kan lejes i Grumstrup for 400,- for en weekend.
- Spisning af madpakker i klubben er okay.
- Klubbens nem id skal tildeles personaleudvalget til indhentning af børneattester.
- Smartapp lønsystem.
- Hvem skal have jubilæumspokalen?
- Tre datoer til den forestående generalforsamling